

Dear Minister of justice, Supreme court, Supreme public prosecutors office, Tokyo high court, Tokyo high public prosecutors office.

Ang Pagpangayo sa Kamatayon sa Shibuya yasumasa.

Niadtong Marso 24, 2017, sa Matsudo City, Chiba Prefecture, Japan, ang shibuya yasumasa usa ka non-human sa paagi sa usa ka tawo Pag-abuso ingon nga presidente sa mga Asosasyon sa mga Ginikanan ug mga sakop sa organisasyon sa pagpanalipod sa bata . Ang Chiba Prefecture, wala madugay gikidnap, napugos nga kalaw-ay, gipatay ang Nhat Linh. Dayon iyang gibaligya ang lawas sa Hapon. Brutal nga espiritu. shibuya yasumasa gidagit, gitortyur, gipangulag, gipatay sa kamatayon, gipatay sa iyang adlaw-adlaw nga kamatayon proteksyon. Human sa hukom wala gihapon magbasol kung unsa ang iyang gibuhad. ang shibuya yasumasa nakahimo sa mga instrumento sa sala nga makahimo. nagpadayon sa paghimo sa mga krimen batok sa ubang mga bata. Ug matag adlaw nga nag-apil sa panalipod sa bata aron adunay oportunidad nga makighilawas ug pagpatay sa ubang mga bata. Si shibuya yasumasa gidakop niadtong Abril 14, 2017. Hulyo 6, 2018 shibuya yasumasa ang chiba court pagkabilanggo sa walay katapusan. Apan ang shibuya yasumasa wala gihapon mahibal-an ang paghinulsol, sa gihapon nagpanghimakak sa tanan niyang buhat.. Ang aksyon sa shibuya yasumasa naghimo sa langit, yuta, ug mga dios nga dili mapasaylo. shibuya yasumasa. ang usa dili mabag-o. Kung ang shibuya yasumasa gibilanggo sa walay katapusang panahon, ug adunay petsa sa pagpagawas, magpadayon sa pagbalik. ang shibuya yasumasa adunay oportunidad sa pagkidnap, pagpatay ug pagpatay sa ubang mga bata. Ang bisan unsang nasud kinahanglan nga mosilot sa maong mga sama sa Shibuya Yasumasa. Kinahanglan nga patyon ang shibuya yasumasa aron maghatag ug usa ka panig-ingnan alang sa uban nga naghunahuna ug naglihok sama sa shibuya. yasumasa. Hinaut nga ang mga tawo sa tibuok kalibutan molihok pinaagi sa paghimo sa ingon nga walay laing mga anak nga gipatay. Ang tanan nagpirma sa paghangyo sa silot sa kamatayon alang sa killer shibuya yasumasa sa ubos.



* 〔 2018 year month day 〕

No	名前 / name	住所 / Address	署名/signature
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
11			
12			

If you agree with our mind, please sign and send this document to the address below due Jun 26th 2019.

- Signature should be autograph, and the address should be complete including the block number. (the address can be verified)
- We are going to submit all the signatures to Tokyo high public prosecutors office.
- To protect the personal information, this document won't be used for other purpose.
- Contact : Name : LE ANH HAO ; Address: 〒270-2204 CHIBA-KEN MATSUDO-SHI MUTSUMI 5-15-6
(Email) : lethinhatlinhjp@gmail.com ; (Website): <http://partime.biz> ; (facebook): <https://www.facebook.com/leanhhaojp>